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Pitanje postavljeno Vladi Federacije BiH – „Šta je Vlada preduzela i šta će preduzeti u 

rješavanju problema između Fonda PIO/MIO Federacije BiH i Fonda PIO Republike Srpske 

oko spora preko 25.000 penzionera koji su penziju zaradili u Federaciji BiH, a prava ostvaruju 

u Republici Srpskoj?“ 

 


